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Opgemaakt door  Berry van 't Westeinde (griffier) 
Aanwezig 
 

Johan Swaans (voorzitter), Antoon van Baal (PvdA), Pernell Criens 
(PvdA), Deborah Eikelenboom (SP), Arno de Laat (SP), Liselotte 
Franssen- du Maine (LRG), Erik Schellekens (LRG), Piet Poos (CDA), 
Henk Gabriëls (PAG), Willem Couwenberg (Lijst Couwenberg). 
Wethouders Marijo Immink, Theo van der Heijden en Guus van der 
Put. 
Spreekrecht agendapunt 2: Mevrouw V. Holtmaat (Stichting Jong) 
Ambtelijke bijstand agendapunt 2: Mevrouw Lia Soffers (afdeling 
ontwikkeling) 
Mevrouw van Beers (controller) 
Ambtelijke bijstand agendapunt 3: De heer Gerard van Bezouw 
(afdeling ontwikkeling) 

Afwezig  
(met kennisgeving) 

Stijn van de Brekel (SP) 

 
Deze vergadering kunt u terugluisteren op : 
https://raad.goirle.nl/Vergaderingen/Commissie-Welzijn/2017/10-januari/20:00 
 
1. Opening en vaststelling agenda 
De voorzitter opent de vergadering. De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.  
 
2. Raadsvoorstel Back to Basics 2.0': integraal beleidsplan sociaal domein gemeente Goirle  

2018 - 2021 
Van het spreekrecht wordt gebruik gemaakt door mevrouw Holtmaat namens de stichting Jong. 
De stichting Jong staat positief ten opzichte van de beleidsdoelen van de nota.  
De stichting Jong maakt zich zorgen over de procedure van aanbesteding. Is bang voor de continuïteit 
van het jongerenwerk. De inkoopprocedures zijn onduidelijk. Met het aanbesteden wordt mogelijk 
de administratieve last vergroot. Pleit voor het behouden van de huidige subsidierelatie. 
De reactie van de advocaat geeft volgens de stichting Jong toch ruimte om de subsidiering voort te 
zetten. Aanbesteding maakt de relatie ingewikkelder dan nodig. 
 
Erik Schellekens vraagt wat de stichting Jong doet wanneer er toch aanbesteed moet worden. 
Mevrouw Holtmaat heeft de inschatting dat de administratieve last te hoog is voor de organisatie. 
Met de informatie die zij nu hebben denken zij dat zij niet mee moeten doen aan de aanbesteding. 
Henk Gabriëls vraagt of de stichting zichzelf verdiept heeft in de aanbestedingsprocedure. 
Mevrouw Holtmaat antwoordt dat de bestuursleden uit hun eigen professionele ervaring weten dat 
organisaties met een stafafdeling hier mee uit de voeten kunnen. Kleinere organisaties die 
grotendeels op vrijwilligers draaien niet. De stichting denkt dat er ruimte is om het jongerenwerk 
onder de subsidierelatie te laten vallen. 
Pernell Criens vraagt of de stichting ook in andere gemeenten actief is. 
Mevrouw Holtmaat antwoordt dat de stichting Jong alleen in Goirle actief is. 
 
 
Standpunten fracties: 
LRG Helder en duidelijk stuk. In de inhoud kan LRG zich meestal ook vinden. 

https://raad.goirle.nl/Vergaderingen/Commissie-Welzijn/2017/10-januari/20:00
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Wat LRG betreft zou een subsidie met jaarlijkse prestatieafspraken ook kunnen, 
maar dat lijkt juridisch niet mogelijk.  
Bij aanbesteden is het bestek heel belangrijk. In het stuk staan veel goede 
voornemens. De uitvoering is belangrijk. De participatieraad krijgt een 
adviserende rol bij de uitvoering. Ook het monitoren is heel belangrijk. Het is 
moeilijk om dit goed vorm te geven. Goed dat hiermee gestart wordt. 
Is blij met de toezegging om het uitvoeringsprogramma voor vaststelling aan de 
raad voor te leggen voor zienswijzen. 

PAG Op zich een prima stuk. Wel uitgebreid, het zou krachtiger mogen. Vraagt naar de 
monitor Sociaal Domein. Is deze al klaar? Wat houdt deze monitor in? In het 
besluit staat iets over het subsidiestelsel dat recht doet aan de diversiteit van het 
verenigingsleven. In het stuk wordt hier niets over teruggelezen. Wat wordt 
hiermee bedoeld? 

CDA Vindt dat er wat zaken ontbreken. We willen niet "terug naar de basis". We willen 
veel meer, we willen naar een leefbare gemeente. In principe is een 
aanbestedingsbeleid bij professionele organisaties beter dan subsidies. Dat is 
anders bij vrijwilligersorganisaties. 
In september is er tijdens de thema-avond gesproken over het ontwikkelen van 
scenario's om in te grijpen. Dat verhaal wordt niet teruggezien in de notitie. De 
notitie lijkt daardoor een verplicht nummer.  
In Back to Basics zat ook de relatie met de verenigingen. De relatie met die 
verenigingen staat er niet in. Ook het verhaal over het sociaal netwerk en de 
kracht van het sociale netwerk staat er niet in. 
Op pagina 11 staat er een verhaal over innovatie. Wijst op het feit dat bij 
Jeugdzorg de pot innovatie al is geplunderd om de begroting sluitend te maken. 
Mist de ouderen in het verhaal over preventie. Daar wordt alleen ingegaan op 
jongeren en volwassenen. 
Bij cultuur gaat het alleen over muziek, maar cultuur is meer dan muziek. Hoe 
detecteren we mantelzorgers die niet bekend zijn bij het 't Loket? 
Gelooft niet in het verhaal over lichte ondersteuning, waarvoor leden direct bij de 
gecontracteerde partijen terecht kunnen. Hoe komt dit dan weer terug bij het 
Loket? 
Er staat een matrix met kritieke succesfactoren op pagina 41. Daar staat dat alles 
met alles samenhangt. Dat is een studie waard. 
Moet leren leven dat we op de uitvoeringsbeleid nog moeten wachten. Vindt het 
jammer dat het verhaal voor Big Data is blijven liggen. Zou het prettig vinden als er 
middelen worden gevonden om dit alsnog op te pakken. 

SP De kadernota Back to Basics is weinig verrassend. Het is een bekende opsomming. 
Het beleidskader mag de boel niet dichttimmeren voor een nieuw college. 
Te veel verantwoordelijkheid wordt doorgeschoven naar de samenleving. Wat 
doet de samenleving nu te weinig, en wat moet de samenleving meer gaan doen? 
Goirle is een actieve gemeente, we doen de vrijwilligers tekort als we zeggen dat 
vrijwilligers meer moeten gaan doen. 
Als een organisatie draait op veel vrijwilligers, wie neemt dan het werk over? 
Waar ligt de grens van vrijwilligerswerk, zodat het geen bedreiging vormt voor 
betaalde arbeid? 
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De SP heeft gestreefd naar het wegnemen van fysieke drempels. Maar financiële 
drempels om mee te doen moeten worden weggenomen. Mist dit in de 
kadernota. 
Wat doen we voor de mensen die in armoede leven die ouder zijn dan 18? 
De SP wil bureaucratie van aanbesteden niet stimuleren. Kunnen subsidierelaties 
echt niet in stand worden gehouden? 
Als er ruimte in de wet zit, zouden we daar gebruik van moeten maken. 

PvdA Prima basisstuk. Begrijpt de aanbieders die moeilijkheden hebben met de 
verzakelijking van de relatie. Ziet de organisaties meer als samenwerkingspartners 
dan als partijen die tegenover elkaar staan. Ziet dat er in andere gemeenten een 
grote subsidiepot beschikbaar wordt gesteld, waar organisaties opdracht krijgen 
dit zelf op te lossen. Er moeten geen bureaucratische systemen worden opgetuigd 
als dat niet noodzakelijk is. Vraagt de noodzaak van aanbesteden nog eens goed 
tegen het licht te houden. 

Lijst 
Couwenberg 

Hoeveel subsidie wordt nu verstrekt aan diverse verenigingen en instellingen en 
hoeveel wordt er met de bezuinigingen straks verstrekt? Hoe is de reactie van 
verenigingen en instellingen? 

Mevrouw Holtmaat: dankt na de eerste termijn voor de reacties en wenst de raad veel succes bij de 
besluitvorming. 
 
Afspraken en toezeggingen:  
Wethouder Marijo Immink zegt toe dat de vraag van de heer Couwenberg hoeveel subsidie nu wordt 
verstrekt aan verenigingen en instellingen en hoeveel er straks met de bezuinigingen wordt verstrekt 
schriftelijk te beantwoorden. 
Het eerste uitvoeringsprogramma komt eind derde kwartaal in het college. Voordat we dit 
vaststellen bieden we dit tbv zienswijze toe aan de raad. 
Advies van de commissie: Het voorstel wordt als B-stuk doorgeleid naar de gemeenteraad. 
 
3. Raadsvoorstel verordening individuele inkomenstoeslag 2017 
Standpunten fracties: 
PAG Heel erg blij met de wijze waarop dit is opgepakt.  
SP Vindt dit een goed voorstel dat gesteund kan worden. 
PvdA Is heel erg blij met dit voorstel, is in de lijn met de motie van de PvdA. Is blij met 

het grotere bereik van mensen. 
 
Advies van de commissie: Het voorstel wordt als A-stuk doorgeleid naar de gemeenteraad. 
 
 
4. Raadsvoorstel wijziging Taalschool t.b.v. leerplichtige vergunninghouders (6-12 jr) 
Standpunten fracties: 
LRG Vraagt om meer informatie over het leerlingenvervoer. Dat is toch niet van 

toepassing als de leerlingen uit onze eigen gemeente komen? 
PAG Vindt dit een goede zaak. Mogelijk kunnen wij ook Tilburg helpen en zo meer 

leerlingen opvangen. 
CDA Waarom is het nodig in Goirle de deskundigheid op te bouwen ? Tilburg is niet ver 
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weg. Met één leerkracht is het wel kwetsbaar. 
PvdA Akkoord met het voorstel. Wat kunnen we verwachten met aanmeldingen? Kan 

eventuele overcapaciteit ook voor andere doelen worden aangewend? 
 
Advies van de commissie: Het voorstel wordt als A-stuk doorgeleid naar de gemeenteraad. 
Het raadsvoorstel wordt aangepast, omdat het onderwijs in Den Bongerd in plaats van De Open Hof 
plaats zal vinden.  
 
5. Raadsvoorstel locatieonderzoek 't Loket lange termijn 
 
Standpunten fracties: 
LRG Het lijkt alsof dit de oplossing voor Jan van Besouw is, terwijl wij op zoek zijn naar 

de oplossing voor 't Loket. Scenario 2 roept ook vragen op, bijvoorbeeld over de 
hoek Kalverstraat en de mogelijke verplaatsing van de bibliotheek. Het is niet 
direct duidelijk dat 't Loket in Jan van Besouw de passende oplossing is.  
De huidige locatie kan ook voor de langere termijn een prima oplossing zijn. 

PAG Er blijven nu 2 locaties over. Daar zijn financiële afwegingen voor. Er moet een 
afweging gemaakt waar we, voor de komende 20-30 jaar financieel het beste 
kunnen zitten. 
Daarnaast is Jan van Besouw een laagdrempelige voorziening, de meerwaarde van 
huisvesting op zo'n plaats is niet in geld uit te drukken. Het zien zorgt ervoor dat 
mensen meedoen. 

CDA Kan het voorstel steunen zoals het er ligt. 
SP Het eerste scenario spreekt de SP het meest aan. De verplaatsing is niet bedoeld 

om problemen bij Jan van Besouw of Leystromen met een probleem te helpen. 
Het onderzoek kost € 50.000,00. Er zijn al tekeningen. De kosten van het 
onderzoek en de verbouwingskosten kunnen dan beter gebruikt worden om Jan 
van Besouw even de helpende hand toe te steken. 
Vindt het besluit heel onduidelijk.  

PvdA Beaamt dat de Marmot een prettige werksfeer had. Jan van Besouw is echt het 
kloppend hart. Maakt zich echter ook zorgen over de bibliotheek. Ziet de 
noodzaak niet. 

Lijst 
Couwenberg 

Hoe lang is de lange termijn? Kiest voor Jan van Besouw. 
De bouwlocatie op de plek waar nu het Loket ligt, kan ook geld opleveren. 

 
Advies van de commissie: Het voorstel wordt als  B-stuk doorgeleid naar de gemeenteraad op 
verzoek van de SP. 
 
6. Raadsvoorstel verstrekken garantie geldlening LTC Goirle t.g.v. renovatie 8 tennisbanen. 
Advies van de commissie: Zonder beraadslaging wordt het voorstel als  A-stuk doorgeleid naar de 
gemeenteraad. 
 
7.  Verslag van de commissie Welzijn van 6 september 2016 
Het verslag wordt vastgesteld. Alle toezeggingen zijn afgedaan.  
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8.  Inlichtingen van het college van burgemeester en wethouders 
Er zijn geen inlichtingen van het college. 
 
9. Vragen aan het college van burgemeester en wethouders 
Mevrouw Franssen vraagt naar de opvang van psychisch verwarde mensen. Wordt in Goirle 
nagedacht over de wijze hoe dit wordt opgepakt. 
Wethouder Marijo Immink geeft aan dat gemeenten vanaf 2020 verantwoordelijk worden. Op dit 
moment wordt in Hart van Brabant verband naar een oplossing gezocht. De complexiteit is groot. Wij 
schatten in dat we dit daarom samen moeten doen. 
 
10.    Stukken ter kennisname  
Er zijn geen opmerkingen bij de stukken ter kennisname. 
 
11.  Rondvraag 
Er wordt geen gebruik gemaakt van de rondvraag. 
 
De voorzitter sluit de vergadering om  21:50 uur.  
 
Aldus vastgesteld door de commissie Welzijn van de gemeente Goirle in haar vergadering van 14 
februari 2017 
 
 
De voorzitter,     de griffier,     
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Toezeggingenlijst Commissie Welzijn 10 januari 2017 
Nr Datum Wat Wie Uiterste  afdoeningsda

tum 
Wijze afdoening 

1 10-1-2017 De vraag van de heer Couwenberg hoeveel subsidie nu 
wordt verstrekt aan diverse verenigingen en instellingen 
en hoeveel er straks met de bezuinigingen wordt 
verstrekt schriftelijk te beantwoorden. 

Wethouder 
Immink 

Bij verslag Het subsidiebedrag is € 3.422.999,00. B&W is niet 
van plan om hierop te bezuinigen.  

2 10-1-2017 Het eerste uitvoeringsprogramma Back to Basics wordt 
voor het vaststellen door het college voor zienswijzen 
voorgelegd aan de gemeenteraad. 

Wethouder 
Immink 

4e kwartaal 2017  

 
 


